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Vragen van de leden Westerveld (GroenLinks), Van den Hul (PvdA) en 
Kwint (SP) aan de Minister voor Basis- en Voortgezet Onderwijs en Media 
over de subsidiepot voor zij-instromers in het onderwijs (ingezonden 
2 september 2019). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Subsidiepot voor zij-instromers leeg»?1 

Vraag 2
Hoe kan het dat voor het tweede jaar op rij het plafond voor subsidiepot voor 
zij-instromers is bereikt? 

Vraag 3
Hoe kan het dat DUO2 een brief heeft verstuurd die volgens het ministerie 
OCW «nooit verstuurd had mogen worden»? 

Vraag 4
Bent u voornemens om net als vorig jaar het bedrag aan te vullen? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 5
Betekent het gegeven dat de subsidiepot leeg is dat besturen nu zelf de 
kosten voor reeds startende zij-instromers moeten betalen? 

Vraag 6
Zijn er aanvragen afgewezen? Zo ja, over hoeveel aanvragen gaat dit? 

Vraag 7
Wat gaat u doen om te voorkomen dat zich volgend jaar een soortgelijke 
situatie voordoet? 

Vraag 8
Deelt u de mening dat de mogelijkheden voor zij-instroom juist moeten 
worden uitgebreid? Zo ja, bent u voornemens structurele maatregelen te 
treffen om zij-instroom verder aan te moedigen? Is het mogelijk om in plaats 

1 https://www.aob.nl/nieuws/subsidiepot-voor-zij-instromers-leeg/
2 DUO: Dienst Uitvoering Onderwijs
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van een subsieidplafond een open-einde-regeling te maken, waardoor deze 
situatie zich niet meer kan voordoen?
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